

青年使命團 Youth With A Mission (YWAM) – Dean Sherman 迪恩舒曼牧師

簡要介紹 Brief Introduction:

Dean Sherman牧師是YWAM(Youth With A Mission)的資深教師，也是生命河靈糧堂的老朋友。他在YWAM已服事超過50年，從1967年加入YWAM，先後參與建立了YWAM在澳大利亞、紐西蘭、新幾內亞、東加及斐濟的事工，並曾任YWAM的萬國大學基督學院教務長多年，該校在全球一百多個國家都設有訓練學校及課程。多年來他先知性的教導廣受歡迎，常被邀請為YWAM各處的學校及其他各地教會和特會中的講員，常年在世界各地教導，足跡遍及美國的49州及40個不同的國家。他不但傳講神的話語，在「關係」(Relationship)及「屬靈爭戰」(Spiritual Warfare)方面的教導，是大家都最熟悉也是極受歡迎的課程。這些年來，他曾在本堂開過多次課程，他的多本著作也已翻譯成數種語言。多年前，他經歷了心臟及膽囊等三次手術，略微休養後繼續在夏威夷萬國大學本校及南、北美洲，亞洲、非洲教導服事。2019年3月又接受一個治療心房纖維化及震顫的心臟

手術，感謝神保守他恢復的過程。目前他繼續在澳大利亞，華盛頓，俄勒岡州，德克薩斯州等地的YWAM培訓學校任教。並透過網路對南非、墨西哥、澳大利亞和美國部分地區的基督教女青年會領袖和教會牧師提供諮詢與協助。

Pastor Dean Sherman is a senior teacher of YWAM (Youth With A Mission) and an old friend of ROLCC. He has served in YWAM for more than 50 years. Since joining YWAM in 1967, he has participated in the establishment of YWAM's ministries in Australia, New Zealand, New Guinea, Tonga and Fiji. He has also served as the Dean of YWAM's Christian College of Universal University for many years, the school has established training schools and courses in more than 100 countries around the world. Over the years, his prophetic teaching has been very popular. He is often invited to be a lecturer in schools and other churches and conferences of YWAM. He has been teaching all over the world all year round, covering 49 states of the United States and 40 different countries. Not only did he preach the word of God, his teachings on "Relationship" and "Spiritual Warfare" were the most familiar and extremely popular courses for

everyone. Over the years, he has taught many courses in ROLCC, and many of his books have been translated into several languages. Many years ago, he underwent three operations including heart and gallbladder, and after a little recuperation, he continued to teach and serve at the University of Hawaii, South and North America, Asia and Africa. In March 2019, he underwent another heart surgery to treat atrial fibrosis and tremor. Thank God for his complete recovery from the surgery. He now continues to teach at YWAM training schools in Australia, Washington, Oregon, Texas and other places. He also provides consultation and assistance to YWCA leaders and church pastors in South Africa, Mexico, Australia and parts of the United States through the Internet.

代禱事項：

1. 請為 Dean Sherman 牧師與 Michelle 師母的身體健康代禱，求神保守恩待，在新冠疫情肆虐下，他們的靈魂體都強健，出入平安。

2. 請為 Dean Sherman 牧師的教導及服事代禱，由他主講的一個網絡研討會將會進入亞洲的一個大型教會教導屬靈爭戰，求神保守他被聖靈充滿，並賜給他體力、靈力與智慧，他傳講神的話語大有果效。

Prayer Items:

1. Please pray for the health of Pastor Dean Sherman and Mrs. Michelle Sherman, and ask God to protect & care for them. Under the raging COVID-19 pandemic, may their souls and bodies remain strong, and they will stay safe and healthy in town or wherever they go.
2. Please pray for Pastor Dean Sherman, he will be the speaker of an online teaching series of Spiritual Warfare, which will be hosted by a mega church in Asia. Pray that he will be filled by the Holy Spirit and God will grant him physical and spiritual strength and divine wisdom, and he will be anointed and effective in preaching the Word of God.